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Z á p i s n i c a 

 

z 15. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 8. októbra 2021 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 15. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vypočutie prítomných občanov obce 

4) Prevod majetku obce ( schvaľovanie zámeru) 

5) Dlhodobý prenájom nebytových priestorov 

6) Plnenie rozpočtu obce 

7) Rozpočtové opatrenia 

8) Mesiac úcty k starším 

9) OZS – stav realizácie  

10) Informácie starostu obce  

11) Interpelácie poslancov 

12) Záver 

 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  

   /Uznesenie č. 1/4/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: PaedDr. Katarína Špesová 

  Miroslav Kuľanda 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/4/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ing. Milan Kuľanda, PhD., Ing. Marián Jarembinský 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 14. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa              

25. júna 2021 boli prijaté uznesenia č. 1/3/2021 – 29/3/2021, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom 

a nesplnenom uznesení OZ.   

  /Uznesenie č. 4/4/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 4/ Prítomný Peter Kaminský ako budúci nový nájomca nebytového priestoru 

v Obvodnom zdravotnom stredisku predniesol svoju požiadavku, ktorá sa týkala preplatenia 

nákladov, ktoré vynaložil pri rekonštrukcii priestorov pre novootvorenú predajňu potravín.  

So súhlasom prenajímateľa z vlastných finančných prostriedkov nakúpil materiál na stavebné 

úpravy, čím priestory nielen zhodnotil do budúcna, ale hlavne zvýšil efektívnosť užívania, a 

ktoré sa stali súčasťou majetku Obce. Menovaný predložil aj všetky doklady, ktoré investoval 

do rekonštrukcie ako napr. na sadrokartóny, novú elektrinu, samostatný rozvádzač, steny, 

podlahu a pod.  

 Po krátkej debate sa poslanci dohodli, že novému prenajímateľovi od novej účinnosti 

Zmluvy do konca roka 2022 bude odpustené mesačne nájomne a služby spojené s nájmom 

ako kompenzácia za realizovanú rekonštrukciu priestorov. 

                        /Uznesenie č. 5/4/2021; Uznesenie č. 8/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 5/ Na obecný úrad boli doručené dve žiadosti ohľadom vysporiadania pozemku 

s obcou: 

 Dňa 13. 8. 2021 doručila na obecný úrad žiadosť Martina Imrichová, ktorá 

žiada odkúpenie časti obecného pozemku za účelom vysporiadania si svojho pozemku. 

Starosta ukázal na mape o aký pozemok ide a podotkol, že ide o odčlenenie  parcely  o 

výmere 56 m². Odporúčam schváliť zámer predaja časti týchto nehnuteľnosti, uviedol 

starosta. 

                                                                         /Uznesenie č. 6/4/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Druhá žiadosť bola doručená na obecný úrad dňa 08.09.2021 od Michala Machalu 

ohľadom odkúpenia nehnuteľnosti pozemku, kde na časti ich pozemku, vedenej ako 

Zastavaná plocha a nádvorie je vlastníkom Obec Veľký Lipník. Jedná sa o pozemok pred 

domom majiteľa, ktorý na jednej strane hraničí s jeho pozemkom a na druhej strane 

s pozemkom, ktorú vlastni Gréckokatolícka cirkev, farnosť Veľký Lipník. Celková výmera, 

ktorú chce žiadateľ odkúpiť je 8,5 m². Starosta ukázal na mape o aký pozemok ide a v akej 

lokalite sa nachádza, pričom odporučil schváliť zámer predaja časti tejto nehnuteľnosti. 

 

                                                                         /Uznesenie č. 7/4/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/   Dňa 17.09.2021 bola na obecný úrad doručená žiadosť o dlhodobý prenájom od 

Bojastav, spol. s. r. o. za účelom zriadenia kancelárie v priestoroch obecného úradu.  

 

 /Uznesenie č. 9/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Bolo Vám zaslané plnenie rozpočtu – príjmy, bežne výdavky, kapitálové výdavky 

a finančné operácie. Poprosím hlavného kontrolóra, aby Vám ozrejmil čerpanie rozpočtu obce 

v tomto kalendárnom roku. Podotýkam, že túto informáciu beriete na vedomie. 

 /Uznesenie č. 10/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Aj k tomuto bodu Vám bol zaslaný materiál, tak si môžeme zhrnúť jednotlivé 

rozpočtové opatrenia. 

 /Uznesenie č. 11/4/2021; Uznesenie č. 12/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 9/ Ani tento rok nebude možné zorganizovať stretnutie so seniormi pri príležitosti 

mesiaca úcty k starším. Navrhoval by som, aby sme si zopakovali minulý rok, teda obdarovali 

každého dôchodcu poukážkou na nákup potravín. So zvýšením sumy z 10 € na 15 € na návrh 

starostu obce súhlasili všetci prítomný poslanci.  

 /Uznesenie č. 13/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/   Starosta v krátkosti ozrejmil poslancom práce vykonané na rekonštrukcii 

v budove zdravotného strediska, pričom podotkol, že nastál malý problém s dodaním kotla. 

Nakoľko doručenie bolo posunuté o jeden mesiac neskôr, boli sme donútený prerobiť dočasne 

kúrenie na elektrinu, dodal starosta. 

Taktiež musíme doriešiť dopravník do skladu paletiek, ktorý už máme vyhľadnutý a na to, 

aby sme ho mohli dokúpiť potrebujem váš súhlas. 

 

 /Uznesenie č. 14/4/2021; Uznesenie č. 15/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/   

 Upchatý kanál pri súp. č. 76 – Obec Veľký Lipník v spolupráci s cestármi zo Správy 

a údržby ciest Prešovského samosprávneho kraja pracovala niekoľko týždňov na 

prebíjaní kanalizácie. Boli vyžité všetky spôsoby prebíjania krtkom, fekálnym vozidlom, 

no žiaľ neúčinne. Nakoniec sa vymenilo 12 metrov potrubia. 

 Volejbalové ihrisko – začalo sa s prácami na novom už spomínanom ihrisku v blízkosti 

multifunkčného ihriska 

 Autobusové zastávky – do konca októbra by mala dôjsť zmluva, v ktorej by malo byť 

zahrnuté predĺženie realizácie diela do 6/2022.  

 Priestory vo dvore obecného úradu – začalo sa s prerábaním elektriny, následne sa začne 

so strechou.  

 /Uznesenie č. 16/4/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ Možnosť interpelácie nevyužil nikto z poslancov. 

 

K bodu 13/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 15. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 8. 10. 2021 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

Overovatelia zápisnice:   

 

Ing. Milan Kuľanda, PhD.             ......................................... 

 

Ing. Marián Jarembinský   ......................................... 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


